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Nog wat opmerkingen van mijn kant.

Kwaliteit zat niet in de stokjes, dat is nog wel aan te leren.

Gaat meer om: er zitten risico’s aan om een goed draaiende teststraat om te zetten:

- Is echt aanpassing van proces voor nodig. Kan met opleiding, maar blijft kans op fouten. En lessons learned van eerdere

piekmomenten kunnen slecht gebruik worden.
- Er wordt nu meer met cassettes gelopen, dat geeft besmettingsgevaar. Als je lopen wilt voorkomen, heb je meer

personeel nodig. Dat kost meer geld.
- Daarnaast moet er in de gaten gehouden worden dat de afleesapparaten niet te lang worden gebruikt. (3300 of 10.000x)
- Al met al zijn langere doorlooptijden niet helemaal te voorkomen. Op piekdagen, wil je dat denk ik voorkomen.

- En we hebben maar beperkt aantal apparaten op korte termijn beschikbaar. (740.000 testen met huidige apparaten

mogelijk, dus nog 6,7mlin testen over daarna).
= Dus ons inziens veel gedoe/risico op piekdagen voor te weinig resultaat.

Je kunt de Roche straten wel omzetten naar Abbott, die testen lijken veel meer op elkaar. Dan kan je het bestaande proces

grotendeels laten bestaan: minder kans op fouten, lange doorlooptijden en kruisbesmettingen. En kans dat je Abbott wel kan

wegdraaien.

BD zelftesten: praktisch goede optie - maar met mijn financién pet kan ik natuurlijk niet adviseren om 6mln onrechtmatig aan

BD te geven, naast een aanbesteding. Maar ik snap het dilemma en kan andere afweging zijn.
Gaat dan van budget en aantal overige zelftesten af, zou ik zeggen

- dan krijg je FEZ/ MinFin mogelijk ook mee.

BD wil ze extra geven, niet omwisselen. Omwisselen kan mogelijk ook maar dan heb je transportkosten, dus lijkt me ook klein

bier.

Groet,
5.1.2e
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Onderwerp: RE: Beslisnota antigeenvoorraad

Urgentie: Hoog

Mijn voorstel is dat ik hier eerst naar kijk en dan met voorstel bij jou terug kom

Van minvws.nl>

Verzonden: vrijdag 27 augustus 2021 18:52

Onderwerp: Beslisnota antigeenvoorraad
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Bij deze stuur ik jullie de beslisnota voor de voorraad antigeentesten en de bijlage van de beslisnota.

We hebben ervoor gekozen om hem nog niet in de lijn te zetten aangezien we een punt hebben waar we eerst jullie input op willen

hebben. Dit gaat om optie 2b. Inzet BD antigeentesten TvT. SON heeft aangegeven deze BD testen, n.a.v. de pilot die ze hebben

gedraaid met BD testen, niet verder in te zetten bij TvT. Dienst Testen staat achter de argumentatie aangezien de doorlooptijden

omhoog gingen en kwaliteit verminderd werd doordat de flexibelere neusswab minder goed werkt (ik stuur jullie de mail van SON

door met deze argumentatie). Wij hebben echter twijfels of we dit moeten accepteren of dat wellicht een gesprek op

bestuurdersniveau nog kan helpen om deze testen toch in te zetten. Als we dit namelijk niet doen dan schrijven we al deze BD

testen af, een andere optie hebben we namelijk niet meer voor deze testen.

Verder hebben we met FEZ afgesproken dat na duidelijkheid op bovenstaand punt we de nota ook in de lijn zetten

naar [EENvoor akkoord vanuit FEZ.

lk hoor graag wat jullie van de nota vinden en ofjullie voor een gesprek met bestuur SON zijn of dat jullie achter hun argumentatie

en besluit van Dienst Testen staan.

Voor nu een fijn weekend.

Groet,


